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 Protokoll från styrelsemöte med Viskaforsbygdens Ortsråd 

 Tid: torsdagen den 28 april 2022 kl: 18.00 – 20.00 

 Plats: Kyrkligt Centrum, Viskafors 

Deltagare: Johan Blomquist, Jan-Åke Brorsson, Maria Erixon, Michael Flodhag, Lars 
Hermansson, Marie Larsson och Ingvar Zachrisson 

Adjungerade: Susanne Karlsson och Jan Rosenberg 

§ 7 Öppnande 
Ordföranden hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

§ 8 Val av mötesfunktionärer 
Beslöts utse Jan-Åke Brorsson till sekreterare för mötet och att ordföranden justerar 
dagens protokoll. 

§ 9 Susanne Karlsson, Borås stad 
Susanne arbetar inom FoF:en och är ansvarig för frågor om Lokalt inflytande varav 
samordning av Ortsråden är en del. 

 Susanne lämnade följande information: 

• Avtalet mellan Borås stad och Ortsråden 10%-ig tjänst samt 25000 kr i 
verksamhetsstöd gäller tills vidare. Dessutom ingår 10%-ig tjänst genom 
stödet vi får från Jan Rosenberg. 

• Ortsmiljonen är ett verksamhetsstöd för hela Viskaforsbygden. Det får 
användas till exempelvis investeringar men inte till löner/arvoden. 
Utgångspunkten för användning av stödet kan vara Borås stads vision och våra 
lokala utvecklingsplaner. Ortsmiljonen fortsätter sannolikt följande år.  
Enligt överenskommelse med alla ortsråden fördelas pengarna med 250 000 kr 
till varje ortsråd. Överskott kan till viss del överföras till nästa år. Borås stad 
kommer i slutet av året begära in en kort redovisning om hur pengarna 
använts. Susanne pekade på möjligheterna att även söka pengar från 
exempelvis Leader och Borås stads medel för Lokal utveckling. Tänk på att 
samarbeta och samordna med stadens förvaltningar. Tänk på att det kan 
behövas avtal om vem som ansvarar för skötseln av exempelvis 
aktivitetsplatser som skapas. I slutet av året kommer en utvärdering ske av 
arbetet med ortsrådsmiljonen. 
Medel för aktivitetsplatser enligt tidigare modell finns inte kvar. Däremot har 
FoF:en pengar för aktivitetsplatser. Viskaforsbygden har dock under det 
senaste året fått pengar både till SE-vallen och Svanehov. Detta innebär att det 
just nu är svårt att få mer pengar denna väg. 

• Samrådsarena 16 juni kl:18.00 Moderator: Erik Jullander (Michael tar kontakt) 
Viskafors skolans matsal. Teknik? (Michael talar med Heiti) 
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§ 10 Remiss angående LSS-boende 
 Ortsrådet har fått möjlighet att lämna synpunkter på planerat LSS-boende på norra 
sidan av Åsahagsvägen i korsningen med Storåsavägen. Området har sedan 1975 varit 
planlagt för en samlingslokal. 

 Eftersom vi inte varit förberedda på att få formella remisser har vi inte haft rutiner för 
att hantera frågan och därmed inte kunnat lämna några synpunkter.  

 Diskuterades hur denna typ av formella remissfrågor skall hanteras och hur 
kommunikationen med medlemmarna i fortsättningen skall ske.  

§ 11 Rundvandring – på gång i de olika ortsdelarna 

• Bygdegården i Seglora firar 30-årsjubileum.  
• I Svanholm kommer under året byggas ett utegym.  
• I Kinnarumma arrangeras traditionsenligt ett firande av Valborgsmässoafton. 

Byalaget har fått100 000 kr av stadens lokala utvecklingsmedel som kommer 
användas till förbättringar vid badplatsen bl.a. en brygga samt insatser vid 
Lundskullegården. I Kinnarumma finns en önskan att få ett utegym vid 
badplatsen. 

• I Rydboholm arrangeras en skräplockardag 15 maj. Förbättringar av miljön 
runt Maden pågår. 

•  Viskafors kommer företagen vid torget ha ett möte på Bageriet den19 maj och 
diskutera gemensamma aktiviteter och deltagande i Viskaforsbygdens dag. 
Från Ortsrådet deltar Marie och Maria. Fritidsgården har hög aktivitet. 
Utegymmet vid SE-vallen har levererats. Montering sker under maj. 

§ 12 Projektbidrag 

Styrelsen diskuterade frågan om bidrag till olika projekt. Något som kan finansieras 
med exempelvis Ortsmiljonen. Föreningen 7HS har kommit in med en begäran om 
ekonomiskt stöd till bilbingo. I föreningen Vbytes finns diskussioner om uppstart av 
en kompletterande verksamhet. 
 
Styrelsen har ännu inte tagit beslut om riktlinjer för hur frågan om 
projektbidrag skall hanteras.  Men styrelsen gör bedömningen att den typ av 
kommersiella projekt som Föreningen 7HS aktualiserat sannolikt inte kan 
stödjas. 

§ 13 Information från RSK om Postkodsstiftelsen/Grannskapsinitiativet  

 Michael har haft kontakt med RSK:s ordförande Leif Kuusela som pekat på 
möjligheten att via Postkodsstiftelsen söka bidrag från Grannskapsinitiativet.  
Leif erbjöd även Ortsrådet att få en informationsruta i RSK:s medlemstidning Raketen 
som utkommer 4 ggr per år varav 2 ggr till stor del av invånarna i Viskaforsbygden. 

§14 Information från årsmötet – hur går vi vidare? 
Beslöts att ägna nästa styrelsemöte ägnas åt denna fråga. 
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§15 Viskaforsbygdens dag – vad behöver göras 

 Maria konstaterade att dagen är bestämd till den 10 september. Tanken är att ha 
samma koncept som 2021. Maria har mailat ut till alla våra medlemmar och fått in 
några återkopplingar. En möjlighet för våra medlemmar att visa upp sig. Seglora 
planerar aktiviteter både vid bygdegården och vid Holmens hus. Det kommer finnas 
aktiviteter vid hundkapplöpningsbanan. I Viskafors finns tankegångar på karaoke, 
underhållning, godisregn, ankdrag och minimotorcyklar. Biblioteket finns med. På 
SE-vallen har RSK aktiviteter. Eventuell artist på torget är Petrus Havrell.  

Scenfrågan är ett problem.  Bygga eller låna? Sektionsbygge? Lastbilflak? 
 

§16 Ekonomi 
 Jan-Åke rapporterade att vi i nuläget har 52 medlemmar varav 30 företag och 22 
föreningar. T.o.m. April månad uppgår medlemsintäkterna till 22 100 kr. Kostnaderna 
uppgår till 25 513 kr. Vi har därmed ett underskott på 3 413 kr. Men vi har intäkter att 
få från Borås stad. Det gäller dels 25 000 kr i verksamhetsbidrag dels 10% av en tjänst 
under 12 månader. Slutligen 250 000 kr av den s.k.ortsmiljonen. 
Den 30 april har vi 95 116 kr i tillgångar. 
Se bilagd resultaträkning och Balansräkning. 

  

§17 Övriga frågor 

a) Kommunikation/viskafors.net 
Jan-Åke tog upp frågan om den roll som viskafors.net kan spela i Ortsrådets 
kommunikation. Jan-Åke erbjuder Ortsrådet att utan kostnad ta över 
hemsidan. Men det behövs vissa akuta utvecklingsinsatser som kommer 
kosta mellan 5-10 000 kr. Styrelsen är positiv till att ta över sidan och 
därefter genomföra utvecklingsåtgärder.   
 

b) Naturstigen på kullen vid Friskafors 
Jan informerade om att Realgymnasiet i Borås arbetar med naturfrågor och 
skulle kunna vara en resurs i arbetet att skapa planerad naturstig 

c) Kulturleden i Seglora 
Michael gav styrelsen en bild av de tankar han har om hur Kulturleden kan 
utvecklas med en Livspromenad, Pilgrimsled och hundägarpromenad 

d) Discgolfen 
Johan rapporterade om problemen att få en dialog om markfrågan avseende 
discgolfen. Jan-Åke mailar till Janne över skrivelsen som Ortsrådet i 
september skickade till avdelningen för Mark och Exploatering.  
 

§18 Kommande sammanträden och preliminärt val av sekreterare 
 Beslöts att Michael, Maria och Jan-Åke diskuterar denna fråga och återkommer. 

§19 Avslutning 
 Ordföranden avslutade mötet  
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__________________________ __________________________  
 
Jan-Åke Brorsson  Michael Flodhag 
Sekreterare   Ordförande   

 


